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Canadian Small or Medium Organization Status Attestation
Instructions
This attestation must be dated and signed by the organization’s financial director or president. 
I hereby declare that:
• the organization is a Canadian small or medium organization according to the definition for this call for preliminary proposals, i.e. the consolidated revenue of the organization’s financial statements is equal to or less than $10 million (this limitation does not apply to educational institutions); and 
• the organization does not have annual overseas expenditures exceeding $2 million in development assistance (i.e. projects administered with the promotion of the economic development and welfare of developing countries as their main objective (regardless of the funding source)).
Organization
Attestation du statut de petite ou moyenne organisation canadienne
Instructions
La présente attestation doit être datée et signée par le président ou le directeur des finances de l’organisation.
Je déclare par la présente que :
• l’organisation est considérée comme une petite ou moyenne organisation canadienne selon la définition utilisée aux fins du présent appel de propositions préliminaires, c’est-à-dire que ses revenus consolidés inscrits dans les états financiers sont égaux ou inférieurs à 10 millions de dollars (cette limite ne s'applique pas aux établissements d'enseignement); ET
• les dépenses annuelles à l’étranger de l’organisation dans le domaine de l’aide au développement ne dépassent pas les 2 millions de dollars (c.-à-d. dans des projets qui visent principalement à favoriser le développement économique et le bien-être des pays en développement [peu importe la source de financement]).
Organisation
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